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Dni Skoczowa bez piwa na rynku?
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To będą 40 jubileuszowe Dni Skoczowa. Impreza ma być niezwykła - zapowiadała już od dawna burmistrz miasta
Janina Żagan. Impreza będzie okrągłą i niezwykłą zarazem i to nie ze względu na program - a w związku z pomysłem
pani burmistrz. Janina Żagan chce aby podczas dni Skoczowa na rynku... nie sprzedawano piwa.

POSŁUCHAJ RELACJI

Janina Żagan argumentuje taki pomysł tym, że w ostatnich latach wzrasta liczba ekscesów na samym rynku. Piwo
będzie ale nie pod sceną - dodaje. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Sąsiadujący z Skoczowem Cieszyn co roku organizuje Święto Trzech Braci. Jak przyznaje Jan Matuszek zastępca
burmistrza Cieszyna - nigdy by nie pomyślał by ograniczać w tym dniu sprzedaży alkoholu. Są imprezy które trudno
z nim pogodzić - jak chociażby festiwal Viva il Canto. Ale jak dodaje Matuszek - święto miasta to święto mieszkańców
- i wówczas bez przeszkód mogą się bawić i wypić piwo. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Co na to mieszkańcy Skoczowa? Reakcje na pomysł pani burmistrz są różne. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Choć jak zastrzega pani burmistrz czy piwo na rynku będzie czy nie - nie jest to jeszcze przesądzone

Jan Bacza
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